
EDITORIAL

R. V. Peavy / Editor / *University of Victoria*

With this issue Volume 21 is initiated. I am pleased to announce that Alvin Mahrer of the University of Ottawa has agreed to serve as Consulting Editor for the *Canadian Journal of Counselling*. Consulting Editors are asked to serve for a three-year period and by agreement with the Editor, may serve a further three-year period. Dates have been placed after Consulting Editors' names to indicate the year in which the three-year period ends.

I have received several suggestions about future "Special Issue" topics. In order to give consideration to such suggestions, I need a written proposal indicating: (1) the names of two established authors who would share responsibility for a "Special Issue", (2) the theme of the issue, and (3) a proposed timetable. Such an arrangement will have to be made at least 18 months in advance of publication date.

At the request of the President of the Canadian Guidance and Counselling Association, and due to financial constraint, the next issue of the journal will be published in July 1987 as Number 2 and 3 of Volume 21.

EDITORIAL

R. V. Peavy / Rédacteur en chef / *Université de Victoria*

Ce numéro marque l'ouverture du volume No 21. C'est avec plaisir que je vous annonce la venue d'Alvin Mahrer, de l'Université d'Ottawa, aux fonctions de rédacteur adjoint à la *Revue canadienne de counseling*. Le poste de rédacteur adjoint s'offre pour une période de trois ans et, avec l'accord du rédacteur en chef, peut se prolonger trois ans de plus. La date qui figure après le nom de chaque rédacteur adjoint indique l'année à laquelle se termine cette période de trois ans.

J'ai reçu plusieurs suggestions quant à des sujets à inclure dans de futurs "Numéros spéciaux". Une telle proposition, pour être examinée, devrait s'accompagner de: (1) le nom de deux auteurs établis qui partageraient les responsabilités relatives à un "Numéro spécial", (2) le thème du numéro et, (3) un agenda possible. Ces dispositions doivent être prises au moins 18 mois avant la date de publication prévue.

A la demande du Président de la Société Canadienne d'Orientation et de Consultation, et a cause d'une contrainte financière, le prochaine numéro de la revue sera publié en juillet 1987 comme numéro 2 et 3 de volume 21.